

Tour Code: GA-03



DAY 01 : ARRIVAL HANOI

(DINNER)

Upon arrival at Noi Bai International Airport , meet by our representative and transfer to hotel for check-in .Dinner at local restaurant & Overnight in Hanoi.

到達河內 - 內牌国际機場後由專業導遊迎接轉乘空調旅遊巴士送回住宿酒店.晚餐于本地餐厅享用.

DAY 02 : HANOI / HALONG BAY 河內 / 下龍灣 (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

After breakfast, take Hanoi city tour covering Ba Dinh Square, Ho Chi Minh Mausoleum (Close on Monday, Friday & from Sep – Nov for maintenance) & Residence, One Pillar Pagoda, Temple of Literature (The 1st University of Vietnam). Lunch at local restaurant, then proceed to Halong town. Halong Bay was awarded by UNESCO as a world natural heritage in 1994 and now become one of new 7 Nature Wonders of the World. Take four hour drive will show you the diversity of the North Vietnam villages and rice fields along the journey. Dinner at local restaurant. Overnight in Halong.

早餐後,參觀巴亭广场,胡志明主席寢陵及故居(高架屋),一柱廟和文廟(越南首间大学).午餐後,乘車(約四個小時的車程).前往在廣寧省的下龍灣市,下龍灣在一九九四年已獲得聯合國科教文公認爲世界天然之遺產,爲越南著名島嶼风景区.沿途旅客可觀覽到越南北部各省农村淳朴之風景.晚餐於當地餐廳.



DAY 03 : HALONG BAY / HANOI 下龍灣 / 河內 (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

After breakfast, board on cruise and start 4 hour cruising among limestone islands and photograph of stunning landscapes of Ha Long. Passing by a fishing village to see local fish-men community and know more about their life. Cruising further to take photos of Ha Long Bay symbol, a “Fighting cock” rock. Visit Paradise Cave (Thien Cung cave) – one of the most beautiful cave in Ha Long Bay. Lunch will be served on boat with the fresh seafood. Back to Hanoi in the afternoon then visit Hoan Kiem Lake. Free time for shopping at 36 ancient streets (Hanoi Old Quarter). In the evening, enjoy the Water Puppet Show – the most famous Vietnamese cultural show with folk song. Dinner and overnight in Hanoi.

早餐後,乘船環遊素有“海上桂林”之稱的下龍灣,自海中凸出之奇形異狀的天然巨石,冠爲奇觀.乘船漫遊近四小時,沿途參觀天宮洞和藏木洞,午餐於船上享用海鮮餐.下午乘車返回河內市,觀光市內著名的還劍湖、然後,遊覽古老街道.36古式街道購物,晚餐於當地餐廳.晚餐後觀賞素有盛名的水上木偶戲表演.



DAY 04 : DEPARTURE HANOI

(BREAKFAST)

After breakfast at hotel. Free at leisure. Check out hotel. Transfer to airport for departure flight.

早餐于酒店,整理行李后送客人到机场,搭乘班机回国.结束美好旅程.



010418 (1/2)

* Terms and Conditions apply * Cash term * Peak season surcharge applies * Price subject to change without prior notice

Unit B-2-10, Plaza Damas 3, No.63,
Jalan Sri Hartamas 1, Taman Sri Hartamas,
50480 Kuala Lumpur
Fax : +603-6200 1811
Website : www.summitholidays.com.my
Email : enquiries@summitholidays.com.my
[f summitholidays.com.my](https://www.facebook.com/summitholidays.com.my)

+603-6200 1800



SUMMIT HOLIDAYS

Beyond Travel Expectations

(84929-D) (KKKP 0113)

4 DAYS 3 NIGHTS HANOI / HALONG BAY (PRIVATE) 2 NITES HANOI / 1 NITE HALONG BAY

Tour Code: GA-03

SURCHARGE 20% FROM TOUR FARE < 29/04 – 02/05/18, 31/08 – 03/09/18 >

Currency: RM										
HOTEL	VALIDITY	ADULT			CHILD			XNITE with B'fast (ROOM/NITE) (HAN)		
		SGL	TWN	TRP	-BED	+BED	T/SHARE	SGL	TWN	TRP
(Minimum 2 - 3 Adults)	2018									
Hanoi – Adamas Hanoi 3* Halong Bay – New Star 3*	01/04 – 30/09	1638	1378	1378	858	1178	1378	238	238	318
Hanoi – Hanoi Boutique 1 3* Halong Bay – New Star 3*	01/04 – 30/09	1688	1418	1418	868	1198	1418	268	268	358
Hanoi – Chalcedony 4* Halong Bay – Halong Pearl 4*	01/04 – 30/09	1848	1488	1488	918	1268	1488	318	318	438
Hanoi – Boss Legend 4* Halong Bay – Halong Pearl 4*	01/04 – 30/09	2038	1578	1578	978	1348	1578	388	388	538
Hanoi – Crown Plaza 5* Halong Bay – Halong Palace 4*	01/04 – 30/09	2218	1668	1668	1028	1428	1668	448	448	638
Hanoi – Melia 5* Halong Bay – Halong Palace 4*	01/04 – 30/09	2548	1838	1838	1128	1568	1838	538	538	768

NOTE: DEDUCTION FROM 4 PAXS & ABOVE :- (ADULT ONLY)

> 04 - 06 paxs less RM 330 p/pax / 07 – 09 paxs less RM 500 p/pax / 10 – 14 paxs less RM 540

NOTE:

- 1) Package includes hotel accommodation at your choice, transfers by private and entrance fees as per itinerary
- 2) COMPULSORY tipping RM20.00 per person per day (MUST be pre-collected in Malaysia)
- 3) Tours are conducted by English / Chinese speaking guide throughout the journey
- 4) Rates are applicable for MALAYSIAN passport holder only
- 5) Halal Meal +RM 18.00 per person per meal (Note: Halal Food only available at Hanoi City only)
- 6) No refunds will be given for any tours, meals or other services not utilized by passengers in the packages

010418 (2/2) (A10S5)



* Terms and Conditions apply * Cash term * Peak season surcharge applies * Price subject to change without prior notice

Unit B-2-10, Plaza Damas 3, No.63,
Jalan Sri Hartamas 1, Taman Sri Hartamas,
50480 Kuala Lumpur
Fax : +603-6200 1811
Website : www.summitholidays.com.my
Email : enquiries@summitholidays.com.my
f [summitholidays.com.my](https://www.facebook.com/summitholidays.com.my)

+603-6200 1800



SUMMIT HOLIDAYS

Beyond Travel Expectations

(84929-D) (KKKP 0113)